

WEDNESDAY, MARCH 7, 1984

The Standing Senate Committee on Agriculture, Fisheries and Forestry met this day at 3:45 p.m., the Chairman, the Honourable Senator Herbert O. Sparrow, presiding.

Present: The Honourable Senators Bielish, Marshall, McGrand, Riley and Sparrow. (5)

Present but not of the Committee: The Honourable Senator Anderson.

In attendance: Ms. Sally Rutherford, Assistant Director of Research for the Committee; Mrs. Lynne Myers and Mr. Len Christie, Research Officers, Library of Parliament.

Appearing: Hon. Eugene F. Whelan, P.C., M.P., Minister of Agriculture.

*Witnesses:**From the Department of Agriculture:*

Dr. Harry M. Hill, Director General, Prairie Farm Rehabilitation Administration;

Mr. J. Nowland, Special Advisor, Resources, Research Branch;

Dr. Ron Halstead, Director General, Program Coordination, Research Branch;

Mr. Peter Connell, Deputy Minister.

The Committee resumed the examination of the subject-matter of soil and water conservation throughout Canada.

The Minister made a statement and he, and the witnesses, answered questions.

At 5:30 p.m. the Committee adjourned until 9:30 a.m. on Thursday, March 8, 1984.

ATTEST:

Le greffier du Comité

Denis Bouffard

Clerk of the Committee

LE MERCREDI 7 MARS 1984

Le Comité sénatorial permanent de l'agriculture, des pêches et des forêts se réunit aujourd'hui à 15 h 45, sous la présidence de l'honorable sénateur Herbert O. Sparrow, (président).

Présents: Les honorables sénateurs Bielish, Marshall, McGrand, Riley et Sparrow. (5)

Présent mais ne faisant pas partie du Comité: L'honorable sénateur Anderson.

Également présents: M^{me} Sally Rutherford, directeur adjoint de recherche pour le Comité, M^{me} Lynne Myers et M. Len Christie, attachés de recherche à la Bibliothèque du Parlement.

Comparait: L'honorable Eugene F. Whelan, c.p., député, ministre de l'Agriculture.

*Témoins:**Du ministère de l'Agriculture:*

M. Harry M. Hill, directeur général, Administration du rétablissement agricole des Prairies;

M. J. Nowland, conseiller spécial (ressources), Direction de la recherche;

M. Ron Halstead, directeur général, Coordination des programmes, Direction de la recherche;

M. Peter Connell, sous-ministre.

Le Comité reprend l'étude de la question de la conservation du sol et de l'eau au Canada.

Le ministre fait une déclaration et, avec l'aide des témoins, répond aux questions.

A 17 h 30, le Comité suspend ses travaux jusqu'au jeudi 8 mars 1984, à 9 h 30.

ATTESTÉ: